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Een nieuwe lente, een nieuw geluid. En inderdaad, een oud 

cliché. Maar ook: een nieuwe ZeijdeLinks, een nieuwe terras, 

nieuwe parkeerplaatsen en een nieuw ballenhok. Wat dacht 

je van drie nieuwe handicarts? En een voor menigeen nieuwe 

marshal (hij draait al een klein jaartje mee), een nieuwe blik 

op je voeding tijdens een rondje golf. Een nieuw en spannend 

vooruitzicht voor Michel van Zijl. Helaas opnieuw een voorjaar 

zonder NGF competitie, zonde van alle voorbereidingen door 

de Technische Commissie. Wel heeft de TC een alternatieve 

competitie op poten gezet. Het nieuwe handicapsysteem is 

op 1 maart ingegaan en brengt een hoop nieuwe handicaps 

met zich mee en daarmee mogelijk alsnog een hoop drukte 

bij de R&H-cie en de receptie. Want nu gaat het pas opvallen. 

Er is ook een nieuwe sponsor: Bidfood, met een fraaie 

advertentie. 

 

Nu nog een nieuw redactielid. We zijn al een tijdje met z’n 

vieren en vijf is toch wel the magic number. Wie komt ons 

versterken en diversifiëren? Moeilijk woord, niet te moeilijke 

functie (gaat namelijk vanzelf). Jong, oud, man, vrouw, hoge 

of lage handicap, wedstrijdspeler of enkel voor de lol en de 

beweging, het maakt niet uit. Als je schrijven leuk vindt, meld 

je dan aan bij mediacie@dedrentsche.nl. 

 

Naast al dit nieuws, ook een kleine, maar dankzij alle 

fotograferende leden en kunstzinnige Bert B. zeer fraai 

vormgegeven terugblik op de winterwandeling. En een niet 

minder fraaie voorkant, dankzij greenkeeper Arjan en ook 

weer Bert B. Chapeau! Mooi dat iedereen de natuur op onze 

baan zo weet te waarderen en niet alleen maar met 

tunnelvisie boven dat balletje staat. Daar weet 

baancommissaris Bart ook van mee te praten. Kortom, 

genoeg stof om tot je te nemen. Veel plezier! 
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Erik Harmsen 

Het is woensdag kwart voor vijf, ik bereid me voor op de 
bestuursvergadering die zo gaat beginnen via Skype. De 
agenda en benodigde stukken heb ik via de mail 
verstuurd. De link van Skype is al vanaf vorig jaar april in 
gebruik bij het bestuur. Inloggen is 
dus geen probleem, hoewel, soms 
hoor of zie ik niet iedereen, dan 
wordt er opnieuw ingelogd en dan 
opeens wel. Ra ra ra hoe kan dit?  
Frits is altijd de eerste die ingelogd 
is. De laatste nieuwtjes worden dan 
uitgewisseld zowel op golf- als 
coronagebied en we praten elkaar 
ook even bij hoe het in de 
vereniging en met ons persoonlijk 
gaat. 
 
Stipt om vijf uur opent Frits de 
vergadering. Ik heb mijn blocnote in 
de aanslag want de onderwerpen 
willen nog wel eens van hot naar 
her vliegen; iedereen wil zijn ei kwijt 
en dan wil ik niet het spoor bijster 
raken. Over het algemeen houden 
we ons prima aan de agenda. Helaas maar begrijpelijk 
ontkomen we er niet aan dat we tijdens deze 
coronapandemie af en toe wat gemopper horen en hier 
moeten we als bestuur wel wat mee doen.  

Door middel van de berichten die we regelmatig hebben 
verstuurd, mede namens de DG&CC, proberen we de 
leden op de hoogte te houden over eventuele 
veranderingen in het reserveringssysteem, de drukte op 

de baan, het onderhoud, de 
werkzaamheden, etc.  
 
Gelukkig houdt Paul Kamstra ons 
ook goed op de hoogte over het 
wel en wee van de baan en het 
onderhoud.  
Toch mis ik iets: het persoonlijke 
contact met de leden, de horeca, 
de greenkeepers, de receptie, de 
shop, en natuurlijk de golfpro’s, 
hoewel ik wel elke week een lesje 
volg. 
 
Ik hoop dat we weer gauw 
wedstrijden mogen organiseren, 
dat de horeca open kan en dat we 
na een rondje golf een drankje 
kunnen drinken in het clubhuis of 
op het terras! 

 
Hartelijke groet, 
Reina van Dijk 
secretaris golfvereniging De Drentsche 

Vacature - schrijver / schrijfster / redactielid 

Tussen al die nieuwe leden die we het afgelopen jaar 
hebben mogen verwelkomen, zit vast wel iemand die het 
leuk vindt om mee te helpen via de ZeijdeLinks de leden 
van leuke, verrassende en informatieve artikelen te 
voorzien. Vind je schrijven leuk, maar ken je nog niemand 
binnen de club? Helemaal niet erg, dat komt vanzelf wel. 
Sterker nog, dan is dit wel dé manier om kennis te maken 

met andere leden. Altijd mooi om nieuwe invalshoeken 
aangereikt te krijgen.  
Je hoeft niet per se nieuw binnen de club te zijn; ben je al 
jaren lid, en wil je de redactie wel meehelpen, dan ben je 
natuurlijk ook van harte welkom!  
 
Meld je aan via mediacie@dedrentsche.nl. 
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Hij straalt van oor tot oor als hij op de ‘oude’ gele tee, 
Hole 6 van de gele lus, richting vlag kijkt. ‘Zie je daar heel 
in de verte de vlag? Kijk dit is nou de mooiste PAR 4 baan 
van de Drentsche. Niet alleen omdat ik 
er een eagle heb geslagen, dat heb ik 
wel op wel meer holes (Rood 1, Rood 5, 
Rood 8 en op Geel 7 een hole-in-one), 
maar deze…  

Kijk, deze baan heeft lengte (381 meter 
vanaf de gele tee) en daagt je van alle 
kanten uit. Dat betekent dat je je slagen 
niet moet inhouden. Maar: sla je te 
hard, dan gaat je slag van buiten naar 
binnen en krijg je de bunker en het bos 
in het spel. Sla je ingehouden, dan trek 
je ’m naar links en komt de heide of het 
hoge gras in beeld.’ 

John Redder, WHS 5.8 en sinds 
augustus 2013 lid van onze baan, 
beschrijft zijn favoriete hole alsof het zijn geliefde is. ‘Ook 
de green is heel bijzonder. Het is een geonduleerde green 
- met zijn hand maakt John de golvende beweging die 

zo’n green kenmerkt- als je er net naast slaat, straft-ie je 
af, maar sla je zuiver, dan kan -ie je ook belonen. Deze 
hole is daarmee zowel een lastige hole als een 

fantastische, dat ligt echt heel dicht 
bij elkaar. Weet je trouwens dat er 
achter deze green een dropping 
zone is? Dat weet bijna niemand. Jij 
wel? En hoe vaak heb je deze baan 
al gelopen? Bijzonder toch hè!’ 

En alsof zijn spel echt te regelen 
valt, slaat John precies op deze hole 
een loepzuivere birdie! Hij wel. 

Dit jaar wil hij zijn handicap 
verbeteren. Dat gaat ook lukken, 
zegt hij rustig en zelfverzekerd. 
‘Twee jaar geleden had ik een 
schouderblessure, vorig jaar ben ik 
20 kilo afgevallen, wat betekende 
dat ik een hele nieuwe swing en 

slag moest leren, dit jaar ziet het er goed uit. Van mijn 
vrouw kreeg ik een putterfitting bij Rob Mouwen cadeau. 
2021 wordt een mooi jaar!’ 

De favoriete hole van … John Redder 
Joke van der Ven 

Voor wie de omstandigheden de afgelopen maanden niet 
bepaald uitnodigend waren om naar de golfbaan te 
komen, zullen de werkzaamheden aan het terras, de 
parkeerplaats en het ballenhok onopgemerkt zijn 
gebleven. Daarom hier een foto-overzicht daarvan. 

Watskeburt? 
Eric Afman 
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Avonturen van een ballenraper 
Koen Hazekamp 

Verandering 

 

Dat er veel gaande is op de golfbaan is misschien geen 

nieuws meer. Met een nieuwe parkeerplaats en een 

vergroot terras gingen al twee lang gekoesterde wensen 

in vervulling, en met een nieuw ballenhok inclusief 

toiletten en overdekte spuitplaats zijn ook de 

voorzieningen op de driving range spoedig weer tiptop in 

orde. Misschien geen nieuws, maar het blijft een tof 

vooruitzicht. 

 

De afstandsborden dan. Die hebben een nieuwe kleur 

gekregen en staan, sinds een aantal weken, niet meer in 

een lijn opgesteld. Waar je voorheen beter niet de 

middelste mat kon kiezen als je aan je afstanden ging 

werken, kun je nu vanaf iedere mat meerdere afstanden 

zien. Ook heeft het XC90-bord plaatsgemaakt voor een 65 

meterbord, en staat het 200 meterbord op een plek waar 

je je bal wél kan zien vallen. En als witte kers op de taart 

komen er eind april ook nog eens nieuwe driving range 

ballen.  

 

Oh, en als we het toch over veranderingen hebben, is het 

ook leuk om een keertje terug te kijken. Pak Google 

Streetview er eens bij en aanschouw hoe anders de 

golfbaan vroeger was. Heuvels op de parkeerplaats maken 

plaats voor vlak grasland, links van de driving range 

herrijst een grijs-bronzig hekwerk en als vanouds kun je de 

tweede bunker bij de chipping green weer zien liggen. En 

ook eerdere upgrades schitteren in afwezigheid, denk 

maar aan de uitbouw van het clubhuis of de nieuwe 

overkapping aan de rechterkant van de driving range.  

 

De ervaring leert dat alle nieuwigheden uiteindelijk 

wennen, en dat zal voor het terras, de parkeerplaats en 

ook voor het nieuwe ballenhok niet anders zijn. Toch is 

het best leuk om deze zomer op een afgeladen terras te 

denken: dit had ook heel anders kunnen zijn. 
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Dé uitdagingen voor het jaar 2021 
Joke van der Ven 

Paul Kamstra oogt fit en energiek. Net een weekje 

voorjaarsvakantie gehad op Texel. Heerlijk in de duinen, 

op het strand en in de wind, met vrouw en kids. Het is 

overigens de enige vakantie die hij afgelopen jaar heeft 

gehad. Daarbuiten was het volgens eigen zeggen een 

‘kneiterdruk’ jaar. Nadat de baan vanaf 16 maart 2020 

volledig gesloten moest worden, stond het jaar bijna 

volledig in het teken van corona. Met steeds nieuwe 

aanpassingen in mei, in oktober en in december, 

waardoor alle gemaakte plannen weer gewijzigd moesten 

worden. Het was ook een jaar waarin grote veranderingen 

in en rondom de baan zijn doorgevoerd. Zoals de 

parkeerplaatsen, de paden in de baan, het ballenhok en 

het clubhuis. En daarnaast een jaar met een onstuimige 

groei van nieuwe leden. Hoe in de gaten te houden dat 

alle doelgroepen zo goed mogelijk worden gefaciliteerd: 

de leden, de businessclub en haar leden en de 

lodgegasten. Voor Paul is dit één van de grote uitdagingen 

voor het jaar 2021. 

 

Wat kan er nog wél? 

Paul: ‘Vanaf het allereerste begin van de corona uitbraak 

hebben we steeds gekeken naar wat er nog wél kon. En 

hoe we dat dan ook verantwoord konden doen. Inmiddels 

weten we ook beter hoe we regels kunnen lezen en 

interpreteren, dat is natuurlijk ook een leerproces. Voor 

ons is het relatief gunstig dat de sluiting van het clubhuis 

en de lodge in het laagseizoen plaatsvindt. Tegelijkertijd 

doen we er ook alles aan om ervoor te zorgen dat we op 1 

april echt klaar staan en los kunnen, als dat mag, 

natuurlijk. Dat hoop ik ook voor de medewerk(st)ers van 

het clubhuis. Mart, Wouter, Nick, Jan en Karin hebben 

zich overigens super ingezet met allerlei activiteiten als 

het opruimen, schoonmaken, schilderen en schuren in het 

clubhuis en daarbuiten. Dat zullen we 

straks allemaal zien. Chapeau natuurlijk, 

maar zij willen het liefst aan de slag met 

hun echte werk.’ 

 

Nieuwe lusnamen en teeboxen 

Paul: ‘Dit voorjaar komt onze 

baanarchitect Michel van der Vaart een 

strategisch meerjarenplan bespreken. 

Dat kan betekenen dat we aanpassingen 

krijgen op de baan die zodanige gevolgen 

hebben dat de moeilijkheidsgraad moet 

worden aangepast. Als er extra of minder 

bunkers komen of er wordt bijvoorbeeld 

een hole permanent ingekort, dan is er een nieuwe 

inspectie van de NGF nodig om de nieuwe 

moeilijkheidsgraad te bepalen. En dat kan pas op z’n 

vroegst eind mei. Pas als de aanpassingen achter de rug 

zijn gaan we de nieuwe lusnamen en nieuwe teeboxen 

introduceren. Dus niet alleen de Gele, Witte en Rode lus 

veranderen van naam, ook de teeboxen gaan er wellicht 

anders uitzien. Samen met de Regel- en 

Handicapcommissie en de greenkeepers gaan we aan dit 

project werken de komende maanden.’ 

 

Drukte op de baan & ledenstop 

Paul: ‘Wat we merken is dat de leden nog nooit zoveel 

hebben gespeeld als nu. Mensen kunnen en mogen 

nergens heen in de lockdown, dus dan maar naar de 

baan. Ook in de lodge was het drukker dan ooit en we 

hebben tevens veel nieuwe leden, dus we verwachten 

komend seizoen wel drukte op baan, ja. Wat scheelt is dat 

we verwachten dat er op z’n vroegst in september pas 

bedrijfsdagen worden georganiseerd. Normaliter zijn dat 

er zo’n 15 à 20 per jaar en die zijn er nu dus niet. Of we 

tot een ledenstop moeten komen is echt afwachten. Dat 

kun je niet op basis van het aantal leden bepalen, dat is 

meer een gevoel en inschatting. We houden het uiteraard 

wel in de gaten. Overigens blijft het bijzonder dat 80% van 

de leden tussen 10.00 uur ’s morgens en 14.00 uur ’s 

middags reserveert. Je kunt natuurlijk ook heel mooi en 

rustig eind van de middag of begin van de avond spelen.’ 

 

Zin in het nieuwe seizoen? 

Paul kijkt me breed lachend aan. ‘Weet je, het was een 

kneiterdruk jaar, maar ik heb geen corona gehad, ben 

zelfs niet eens snotterig geweest en ik barst van de 

energie. Laat het nieuwe seizoen maar komen!’ 
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Bob Nieuwenhout 

Hij is misschien wel de bekendste persoon van de DG&CC. 
In ieder geval de meest opvallende. Met zijn prachtige 
witte haren boven een lang en slank postuur en soms een 
vleugje rook rond het hoofd lijkt hij iedereen op de club te 
kennen. Op de driving range groet hij iedereen altijd 
vriendelijk, liefst bij naam. Zal hij nooit een ongevraagde 
aanwijzing geven en weet hij haarfijn wie wat nodig heeft 
om beter te worden. Dat vindt-ie ook het mooiste van zijn 
werk. ‘Als ze komen kunnen ze nog weinig, als ze weg 
gaan zijn ze beter. Dat vind ik elke keer weer fantastisch.’ 
Maar wie is toch die man die ons zo goed kent, maar die 
wij nauwelijks kennen? Tijd om negen holes te lopen met 
Bob Nieuwenhout. En wie kon bevroeden dat er achter 
deze aimabele golfpro een heuse voetbalprof schuilgaat! 
 
Geen killer 
Als Amsterdams jochie, zo’n 70 jaar geleden geboren in 
Oud West, was voetbal alles. Nog tijdens zijn opleiding 
aan de ALO (Academie voor Lichamelijke Opvoeding) was 
hij al profvoetballer bij de Volewijckers. In 1968 kreeg hij 
zijn eerste contract. Het leverde hem een jaarbedrag op 
van Hfl. 1.500 (gulden). Per gewonnen wedstrijd kwam 
daar nog eens Hfl. 120 bij, een gelijkspel bracht Hfl. 60 op 
en bij verlies niets. Hij had talent. Zou volgens Dé Stoop 
tot het Nederlands elftal door kunnen dringen, als hij zijn 
hersens maar thuisliet. Even cerebraal als Tom Dumoulin 
nu en net als Tom miste hij de killersmentaliteit. ‘Ik 
vertegenwoordigde de jongens altijd bij de vakbond. Het 
gaat natuurlijk om meer dan het spelletje alleen.’ 
 
Gymleraar op het MLK 
Zijn voetbalcarrière ziet Bob nog steeds als het meest 

invloedrijk in zijn leven. ‘Ik heb daar eigenlijk alles geleerd 
wat je in het leven nodig hebt. Afzien, doorgaan, je goed 
voorbereiden, scherp zijn als het moet, inzicht, overzicht 
en je verantwoordelijkheid nemen. ‘Als keeper was ik 
natuurlijk ook eindverantwoordelijk.‘ Toen hij mee werd 
gevraagd naar een landenwedstrijd in Italië wilde hij zijn 
oude club, die inmiddels in een fusie lag met Blauwwit en 
DWS, niet in de steek laten. Voor Dé Stoop was dat de 
reden om zijn contract te verbreken. De keuze is 
overigens kenmerkend voor Bob. Trouw aan zijn cluppie. 
Na zijn diensttijd was hij van 1974 tot 1980 keeper bij PEC 
Zwolle. In diezelfde periode werkte hij voor 20 uur per 
week als gymleraar op een school voor moeilijk lerende 
kinderen (MLK). Een bijzondere combinatie. Bob: ‘Nee 
hoor, een fantastische tijd. Ik heb van mezelf al best veel 
geduld, maar daar heb ik echt heel veel geduld nodig 
gehad. Als je dan zag wat die kinderen na een poosje 
konden, en hoe blij ze waren. Geweldig!’ 
 
Finale KNVB-beker 
Hoogtepunt in zijn leven en carrière is de finale van de 
KNVB-beker in Nijmegen in 1979. ‘Wij tegen FC Twente. Er 
reden zo’n 50 touringcars over de snelweg. Zwolle liep 
leeg. Ongeveer 30.000 toeschouwers in de Goffert. Nou, 
dat doet je wat hoor! Kreeg ik me toch een spectaculaire 
goal tegen dankzij een een-tweetje van Epi Drost en Rinus 
Israël!’ 
 
Sport als rode draad 
Na twee herniaoperaties in 1980 werd hij voor topsport 
afgekeurd. Wat nu? In Epe begon hij samen met Janny 
een sportwinkel. Was-ie toch nog met sport bezig. 
Bouwde dat zelfs uit tot twee sportwinkels, maar met de 
opkomst van de Scapino’s en anderen heeft hij de winkels 

in 1997 verkocht. Daarna zijn ze naar Assen 
verhuisd, want ja, daar komt Janny vandaan. 
Omdat hij al sinds 1990 met golf was begonnen en 
dat erg leuk vond, kwam Tiendeveen als golfbaan 
meteen om de hoek. ‘Daar heb ik mijn eerste 
golfschool opgericht. In 2001 hoorde ik dat er hier 
een baan kwam. Ik heb contact gezocht met Jan 
Willem en Jur van Dijk en vrijwel meteen daarna 
ben ik hier de golfschool begonnen.’ 
 
Relativering 
Inmiddels 20 jaar verder geniet Bob nog steeds 
intens van het werk wat-ie doet. Maar het leven 
heeft natuurlijk ook niet stilgestaan. Janny bleek 
vijf jaar geleden een hersentumor te hebben, zo 

Joke van der Ven 
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groot als een tennisbal. ‘Die gebeurtenis heeft een 
enorme impact op mijn leven gehad en nog. Je kan dus 
zomaar vanuit het niets iets heel ernstigs krijgen. Ik heb 
in die tijd over heel veel dingen gedacht: waar gáát dit 
over! Ik ben nog meer gaan relativeren dan voorheen. 
We hebben ook vreselijk gelachen in het ziekenhuis toen 
Janny door de medicatie allerlei dingen zag die er niet 
waren. Konden we om schateren. En die instelling, 
positief blijven en om jezelf kunnen lachen, heeft ons 
allebei enorm geholpen.’ 
 
Toekomst 
Vooruitkijkend ziet Bob steeds weer nieuwe dingen voor 
zich. ‘We moeten meer trainingen gaan geven. Dus 
trainen om en in de baan met chipjes, approaches etc. 
Juist om mensen beter te maken. Niet alleen met 
individuele lessen, want dan staat er steeds maar iemand 
op je handen te kijken, nee, meer samen. Dat is ook wat 
ik mooi vind om te doen. Mensen samenbrengen, samen 
laten spelen, en samen plezier laten hebben. Dat zie ik 
vooral ook als mijn taak hier.’ 
Aan Bob zal het niet liggen, hij hoort bij het ‘meubilair’ 
van de club. Het meubilair dat je wilt koesteren, waar het 
verleden in schuilt en de toekomst zich aandient. Het 

meubilair dat warm aanvoelt en te allen tijde met respect 
wordt bejegend, zoals het ook jou doet.  
Was getekend: Bob Nieuwenhout.  
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Joke van der Ven B. Bie 
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Een Topronde lopen: met de juiste voeding lukt het! 
Joke van der Ven 

Elke golfer herkent het. Ergens halverwege de tweede 
negen holes, of zelfs aan het einde van de eerste negen, 
kak je wat in. Bloedsuikerspiegel? Vergeten te drinken? Of 
te eten? 
 
Nu de lente op springen staat en we allemaal weer als 
jonge veulens de wei in mogen, staken we ons licht op bij 
een diëtist. Want hoe belangrijk is eten en drinken 
eigenlijk tijdens het golfen? Beïnvloed het je prestaties 
echt? Wat kun je beter wel doen en wat vooral niet? We 
vroegen het Marloes Korver-Waardijk, echtgenote van 
onze pro Sven, en diëtist met een eigen praktijk die daar 
heldere antwoorden op heeft. 
Antwoorden die ze trouwens ook 
deelt met haar maar liefst 140.000 
abonnees op YouTube en via haar 
blogjes dagelijks deelt met haar 
klanten en volgers. Ze weet dus van 
wanten! 
’n Paar tips vast: koolhydraten zijn de 
beste energieleveranciers, suikers 
beïnvloeden je concentratie negatief 
en ‘n slok na elke hole is slim. Water 
wel te verstaan. 
 
Kleine hapjes 
Marloes: ‘Als je gewoon een rondje 
wilt lopen is het sowieso handig om 
voldoende drinken bij je te hebben. 
Dat is het allerbeste. Water is 
voldoende, of eventueel een isotoon 
sportdrankje. Maar heb je de ambitie om een goede 
ronde te lopen, dus dat je op hole 17 nog net zo goed wilt 
lopen als op hole 1, dan heeft je lichaam specifieke 
koolhydraten nodig. Die kun je bijvoorbeeld halen uit een 
volkoren boterham met kaas. Wit brood is een minder 
goede keuze, want dat wordt té snel in je lichaam 
opgenomen. Het beste is om steeds een kleine 
hoeveelheid te eten. Kijk je lichaam moet én eten 
verteren én golfen, dus bijvoorbeeld meteen twee 
boterhammen eten is niet handig, dan is je lijf te veel 
bezig met eten verteren. Qua drinken is het voor veel 
golfers handig om een bepaald patroon in te bouwen. Dus 
bijvoorbeeld na elke hole een slok. Of na drie holes een 
paar flinke slokken. Vooral voor mensen die gewoon 
vergeten te drinken, en dat zijn er nogal wat heb ik 
gemerkt, is het handig om zo’n patroon in te bouwen.’ 
 
Mueslireep 
‘Veel mensen, ikzelf ook, hebben vaak een mueslireep 
achter de hand. Hoe goed of slecht is dat?’ 

Marloes: ‘Op zich is dat niet zo slecht. Kijk wel goed of er 
niet te veel suikers in zitten. Het is vaak een combinatie 
van langzame en snelle koolhydraten, zoals de suikers, en 
de langzame zijn het best in de golfsport. Het is ook heel 
goed om een banaan te eten bijvoorbeeld. Die is 
makkelijk in een paar kleine stukjes te verdelen, wordt 
redelijk makkelijk door het lichaam opgenomen en bevat 
meer koolhydraten dan een appel. Koolhydraten zijn nu 
eenmaal de beste energieleverancier voor je spieren. Zo is 
een Snicker minder aan te raden, omdat die te veel 
suikers bevat en door te veel suikers raak je uit je 
concentratie.’ 

 
Veel ballen in de lucht 
Marloes heeft sinds mei 2011 een eigen praktijk: Optima 
Vita. En heeft het verschrikkelijk druk! Zo adviseert ze veel 
golfers op het gebied van voeding en bewegen, geeft ze 
online cursussen op het gebied van bewegen, eten, en 
gedragsveranderingen ofwel mindset, waardoor klanten 
die uit heel Nederland komen in acht weken tijd gezond 
leren leven en filmt en blogt ze erop los! 
Marloes: ‘Op mijn site optimavita.nl zet ik bijna dagelijks 
blogjes en filmpjes. Ook worden al die filmpjes op 
YouTube gezet. Daar heb ik inmiddels 140.000 abonnees 
weten te bereiken en ontvang daar reclamegelden van.’ 
 
‘Da’s veel Marloes!’ 
‘Ja, het zijn wel veel ballen in de lucht ja. Maar het is wel 
erg leuk! 
 
‘En je houdt nog tijd over voor Sven?’ 
‘Haha! Dat moet je Sven maar vragen!’ 
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Jeugd heeft de toekomst 

Vorig jaar hebben wij in de coronatijd toch nog tien 

jeugdlessen kunnen plannen met twee hele enthousiaste 

groepen. Golf is momenteel een van de weinige sporten 

die wij veilig kunnen beoefenen. Dit heeft tot gevolg 

gehad dat we een aantal nieuwe jeugdspelers tijdens de 

lessen en jeugdleden mochten verwelkomen, maar dat 

merk je ook doordat het een stuk drukker is geworden op 

de baan. Volgens de NGF is het aantal spelers landelijk 

met zelfs 14.000 toegenomen! 

Zelf word ik heel blij van het zien van al die jonge spelers 

op onze prachtige baan. En verjonging is echt hard nodig 

om de golfsport op lange termijn gezond te houden. De 

afgelopen 10 jaar is de leeftijd van de golfers in 

Nederland gemiddeld met vijf jaar toegenomen. Een 

betere leeftijdsopbouw is daarom ook een van de 

belangrijkste speerpunten van de NGF. 

 

Hoe houden wij deze jonge nieuwkomers vast? Ook na de 

winter en na de coronatijd, als we weer de dingen mogen 

doen die we normaal ook deden? Na de lessen hebben 

wij de wintertrainingen opgezet. Elke vrijdagavond was er 

de mogelijkheid om gezamenlijk te trainen op de driving 

range. Hiervan werd gretig gebruik gemaakt en werd als 

zeer positief ervaren. Vaak stond Beppy klaar met warme 

chocolademelk, speculaas, een chocoladeletter voor 

iedereen of andere lekkernijen.  

In maart beginnen we weer met een serie van tien lessen 

voor de jeugd tot aan de zomer voor maar 9 euro per les. 

Tussen de lessen door worden er ook baantrainingen 

gegeven en speciale regelmiddagen georganiseerd. Graag 

wijzen wij er nogmaals op; als een van de ouders lid is van 

De Drentsche en het jeugdlid is jonger dan 12 jaar, dan 

kan er gebruik gemaakt worden van het 

familielidmaatschap. Dit houdt in dat het jeugdlid gratis 

lid is. Mocht dit niet het geval zijn, dan hebben wij een 

speciaal jeugdlidmaatschap. 

Noordelijke Jeugd Golf Tour (voorheen de NNO-

wedstrijden) 

Als club doen wij al heel wat jaren mee aan deze leuke 

wedstrijden bij clubs in de omgeving. Daarnaast hebben 

wij zelf ook de nodige georganiseerd. Vorige jaar zijn er 

helaas maar twee wedstrijden doorgegaan. Dat neemt 

niet weg dat er dit jaar ook een opleving te zien is in 

belangstelling van deelnemende clubs. Er zijn nu al acht 

clubs die een wedstrijd op de planning hebben staan. 

 

Mocht je interesse hebben in de jeugdlessen en/of de 

NJGT-wedstrijden, mail ons dan gerust: 

jeugdciededrentsche@gmail.com. 

 

Met vriendelijk sportgroet, 

Stefan de Roo 

Namens de jeugdcommissie 
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Exact een jaar geleden interviewde ik Michel over zijn 
toekomstplannen. Hij wilde tijdens een tussenjaar kijken 
of hij de potentie had om pro te kunnen worden en had 
onder andere bedacht aan een achttal jeugdtoernooien 
binnen Europa mee te doen. Op dat moment was nog niet 
duidelijk dat er binnen en buiten Nederland zo goed als 
geen wedstrijden meer gespeeld zouden worden. Ook 
wilde hij zijn handicap verlagen richting 0. Dat is inmiddels 
gelukt, binnen het WHS heeft hij nu een plus-handicap 
van 0,4. Onder 0 dus! 
 
Gefeliciteerd met die mijlpaal, Michel! Maar wat zijn je 
plannen nu? 
‘Dank je! Ja, helaas ging dat allemaal niet door. Maar 
ondertussen heb ik op Instagram wel veelvuldig mijn 
scores en zo bijgehouden. Dat wekte blijkbaar de 
interesse van Thijs, een scout van Slamstox.’ 
 
Slamstox, wat is dat? 
‘Dat is een organisatie die enthousiaste jongeren uit de 
hele wereld, met een drijfveer om iets te bereiken in een 
sport, te ondersteunen door ze in contact te brengen met 
scholen in de Verenigde Staten, om daar met een 
scholarship (een studiebeurs) te studeren en aan hun 
sport te werken. Thijs stuurde me een berichtje, of ik 
weleens aan die optie had gedacht. Ze hebben het met 
me doorgepraat, me geholpen met het aanschrijven van 
scholen en uiteindelijk het ondertekenen van de 
formulieren. Dat laatste heb ik een paar weken geleden 
gedaan.’ 
 
Had je veel opties wat scholen betreft, en hoe ben je tot de 
keuze gekomen? 
‘Slamstox heeft verschillende scholen aangeschreven met 
mijn profiel, waarvan er twaalf hebben gereageerd, van 
die twaalf heb ik met vier contact gehad. De andere acht 
pasten niet in het plaatje. De scholen die ik heb gebeld 
zaten in Tennessee, Kansas, Alabama en Iowa. Om er een 
beter gevoel bij te krijgen heb ik via videobellen met de 
golfcoaches van die scholen gepraat. Dat ging niet altijd 

even gemakkelijk, bij één 
coach ging het videobellen 
tot twee keer toe niet door, 
zat ik daar rond 
middernacht toch met een 
vervelend gevoel, alsof ze 
niet geïnteresseerd waren. 
Een andere coach zat de 
hele tijd maar een beetje 
achterovergeleund in zijn 

stoel, dus die viel al snel af. Maar met de coach van het 
Iowa Central Community College had ik echt een klik en 
die school is het dan ook geworden. Niet alleen op basis 
van het gesprek met de coach, maar ik heb ook met het 
team een videogesprek gehad. En dat voelde erg goed.’ 
 
Was Californië niet de ultieme optie? 
‘Californië klink natuurlijk ook erg aanlokkelijk, net als 
Florida trouwens, maar het schoolgeld voor de school in 
Californië was erg duur, een veelvoud van dat van de 
school in Iowa. Je kunt wel een studiebeurs krijgen, maar 
zult toch zelf ook nog een behoorlijk bedrag per jaar 
moeten betalen. Dat kan via DUO (Dienst Uitvoering 
Onderwijs), in de vorm van een renteloze lening en een 
studiebeurs.’  
 
Iowa Central dus, wat is dat voor een school en wat ga je 
studeren? 
‘Het is een junior college in Fort Dodge. Minneapolis ligt 
op drie uur rijden en Chicago op zes uur. Na twee jaar (of 
korter) kun je doorgroeien naar een andere school. Een 
upgrade, zeg maar. Ik heb mezelf nog niet zodanig in de 
kijker gespeeld, bijvoorbeeld door een nationaal 
kampioenschap te winnen, dus er zit nog niet per se 
iemand op Michel van Zijl uit The Netherlands te wachten. 
Maar hoe beter ik daar presteer, hoe groter de kans dat ik 
daar sneller kan doorgroeien. Sport staat in Amerika 
sowieso heel centraal. Naast golf hebben ze nog veel 
meer sporten waar studenten zich op kunnen 
concentreren. Maar je moet natuurlijk je studie wel in de 
gaten blijven houden, als je daar geen resultaten bereikt, 
mag je ook niet meedoen aan toernooien van de coach en 
dus verminderen je kansen wel. Daarom heb ik gekozen 
voor een administratieve opleiding, dat ligt in het 
verlengde van de opleiding die ik vorig jaar heb afgerond. 
Dat neemt zo ongeveer de eerste vier uur van de dag in 
beslag, daarna gaan we met het team naar de golfbaan. 
Verder hebben we natuurlijk een heel programma om fit 
te worden en te blijven, zoals de sportschool.’ 
 
En dan je vrije tijd natuurlijk een beetje rondreizen daar, 
wat van de wereld zien, en niet alleen de golfbanen! Ik zou 
het wel weten… 
‘Nou, met kerst en de andere korte vakanties blijf ik wel in 
Iowa, maar ik ga ieder jaar tijdens de zomervakantie wel 
terug naar Nederland.’ 
 
In ieder geval heel erg veel succes daar, Michel, en laat nog 
wat je horen. Via stukjes in de ZeijdeLinks bijvoorbeeld. 
‘Dat lijkt me erg leuk, je hoort zeker nog van mij!’  

Joke van der Ven Michel heeft een plan B, en wat voor een! 
Eric Afman  
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Het gaat goed met de overgang naar het WHS. Bijna 

iedereen snapt het en is tevreden met zijn of haar nieuwe 

handicap. Erg bemoedigend. Tenzij... men pas reageert als 

de eerste qualifying kaarten gelopen worden. Bij De 

Gelpenberg en De Compagnie merkten ze het aan het 

begin van de maand al. En ook bij de NGF, waar de 

telefoon roodgloeiend staat. Vooral over hoe het kan dat 

de handicap zus of zo is geworden. Soms worden er nog 

wijzigingen in de software aangebracht.  

 

Hou rekening met een paar belangrijke zaken: 

Je WHS handicap is bijna altijd anders dan je EGA 

handicap was, de berekening is compleet anders. 

Hoe minder Q-kaarten je hebt gelopen, hoe groter de 

verschuivingen in handicap zullen zijn bij het lopen 

nieuwe Q-kaarten. Loop dus de komende tijd zo veel 

mogelijk kaarten, zodat het gemiddelde van je scores 

daadwerkelijk je speelsterkte is. 

Buitenlandse kaarten in E-golf4U maar niet in het 

buitenland geweest? Waarschijnlijk zijn dat 

wedstrijdkaarten die in eerste instantie niet door de NGF 

waren meegenomen in de transitie naar het WHS. 

De handicaps van leden met een home course elders 

kunnen niet ook nog eens bij ons worden bijgehouden. 

Speel je een wedstrijd bij ons, geef dan je handicap aan de 

wedstrijdleiding door. 

De Regel- en Handicapcommissie kan niet meer op eigen 

houtje handicaps aanpassen, bijvoorbeeld verhogen in 

het geval van een nieuwe heup. Dat staat de NGF niet 

meer toe (die nieuwe heup wel, het verhogen niet). 

Als je een Q-kaart invoert in E-Golf4U krijgt de marker een 

e-mail. Heeft de marker geen e-mailadres in het systeem 

staan, dan wordt de kaart niet verwerkt. Een alternatief 

kan zijn om de Golf.nl app te gebruiken. 

In speciale gevallen, zoals bij onweer of ziekte, mag je ook 

een Q-kaart inleveren, gelopen over 11 tot en met 17 

holes. Geef dan in het opmerkingenveld aan wat de reden 

was. 

 

De proef op de som 

Onlangs liep ik mijn eerste qualifying 

kaart van het jaar op De Gelpenberg. 

Blijkbaar was ik er nog niet helemaal 

klaar voor, gezien mijn vrij slechte 

score. Of dat kwam omdat ik op 

chocolade liep. Duidelijk de hints van 

diëtiste Marloes niet opgevolgd. 

Maar die slechte score zorgde niet 

voor een verhoogde handicap. Dat 

komt omdat de oudste scores op mijn 

lijst van de laatste 20 Q-kaarten niet 

bij de beste acht zitten, zoals je 

hiernaast kunt zien in de WHS index 

voor en na mijn ronde. De laatste 

score (21.7, nog zo’n topronde) valt 

af en de 18.5 komt bovenaan de lijst. 

Pas na de volgende Q-kaart wordt het 

spannend. Ik kan natuurlijk in theorie 

ook een goede kaart lopen en mijn 

handicap verlagen. 

 

Het grappigste voorval dat ik ergens 

hoorde was van een meneer die nu 

ineens geen qualifying kaarten meer 

kon lopen omdat hij nu verplicht een 

marker moest invullen, terwijl dat voorheen in E-Golf4U 

nooit hoefde. En hij kon geen marker invullen want hij liep 

altijd alleen... 

Eric Afman 
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Gerard de Roo: onze nieuwste marshal 
Koen Hazekamp 

Het is een grauwe maandagmiddag, klokslag twaalf uur, 
als ik Gerard opbel. Eigenlijk zouden we elkaar op de 
golfbaan spreken, maar het weer en een baansluiting 
deden ons toch anders beslissen. Ondanks een plotse 
wijziging van onze plannen en het trieste weer buiten, 
werd het een lang en gezellig gesprek.  
 
Gerard de Roo is een geboren en getogen Assenaar, en 
was gedurende 38 jaar heel betrokken in de sportwereld. 
Als voetballer was hij actief bij Achilles en daarna ook bij 
ACV, waar hij in 1978 het algemeen Nederlands 
kampioenschap won. ‘Mijn mooiste resultaat’, noemt hij 
het zelf. En terecht! Zijn latere werkzame leven was hij 
werkzaam als sportmanager bij SportDrenthe en als 
bureaumedewerker sport bij RTV Drenthe.  
 
Golfen doet Gerard nu zo’n vijf jaar. ‘Toen ik vijf en een 
halfjaar geleden met pensioen ging was het zoeken naar 
een nieuwe hobby. Bij mijn afscheid had ik al wat 
golflessen cadeau gekregen, maar pas toen ik wat meer 
tijd kreeg, ben ik met regelmatig golfen begonnen. Ik vind 
het prachtig.’ Ik stem in en knik lichtjes, nog steeds met 
de telefoon aan mijn oor. ‘Vooral het buiten zijn en het 
sociale aspect’, zeg ik.  
 
Dan vraag ik Gerard hoe hij marshal is geworden. Hij 
vertelt: ‘Anne Bultstra informeerde vorig jaar of het 
marshallen ook iets voor mij was. Ze hadden een relatief 
kleine groep marshals en zochten nog mensen.’ In zijn 
werk werkte Gerard veel met zowel professionals als 
vrijwilligers, en ontdekte hij dat vrijwilligers de kurk waren 
waar een vereniging op dreef. Het marshallen was een 

logische stap, als vervolg van zijn beroepsmatige 
activiteiten. 
 
We spreken nog even over de taken van een marshal, 
over de totaalhandicaps voor een flight en over de 
veiligheid in de baan. Gerard merkt scherp op: ‘Al met al 
ben je ondersteuner van het totaal.’ Dan vraag ik hem 

naar het nieuwe seizoen, en naar welke dingen hij uitkijkt. 
‘Half maart is het marshalseizoen weer begonnen, maar 
sowieso kijk ik erg uit naar het voorjaar: als marshal de 
baan in, zelf weer golfen, en als het weer mogelijk is, naar 
het clubhuis en het terras. Gewoon weer meer dingen 
kunnen doen.’ Wederom stem ik in. We hebben een 
prachtig nieuw terras, en ik kan niet wachten om het daar 
stampvol te zien. Ik bedank Gerard voor deze 
kennismaking, we zullen elkaar vast nog regelmatig op de 
golfbaan tegenkomen.  
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Het was warm. De energie van de dag had ik ruim voor 

het eind van de middag schoon opgebruikt in het rondje 

dat net achter me lag. Met een weldadig koud biertje 

onder een parasol op het vernieuwde terras van ons 

gewaardeerde clubhuis zat ik te mijmeren over wat de 

knmi-ziener over het weer van de dag te berde had 

gebracht. In het praatje waren de termen code-rood, 

factor vijftig, uitdroging en oververhitting en meer voorbij 

gekomen. Het weer had de afgelopen tijd aanleiding 

gegeven tot enthousiaste bespiegelingen over droog, nat, 

buien, regen, laaghangende wolken en aanvriezende mist. 

Dat alles met kennis van zaken gebracht naar het 

voorbeeld van ons aller J. Pelleboer, de eerste onder het 

uitdijende ras van weergoden. Pelleboer trakteerde ons 

ook op een aantal oudhollandse wijsheden. ‘Valt de regen 

in mei, is april voorbij’ schoot me te binnen, en: ‘Het is 

pas koud als de boeren ijs melken’. Alles met een 

opgewekt gezicht zodat de orkanen en opwarming 

blijmoedig kunnen worden ondergaan.  

Plots werd ik uit mijn mijmering opgeschrikt door een 

stem die op verhitte toon zei dat ‘Het toch een schande 

was’. Ik schreef de verbale oprisping toe aan het warme 

weer en was voornemens mijn mijmering weer op te 

pakken.  

‘Ik geef je op een briefje dat zoiets met opzet gebeurt’ 

ging de Stem aanzwellend verder. Geen kans dat ik mij 

zou kunnen onttrekken aan de conversatie. ‘Je hebt niet 

veel grond voor je stelling’ hoorde ik een tafelgenoot.  

Ik spitste mijn oren, want als er vonken van een 

woordenwisseling spatten, heb je mij. Vooral absurde 

opvattingen. Daar ben ik gek op. Gekuip, gekonkel, 

onverbloemde meningen en het populaire 

complotdenken, ik leen er graag mijn oor aan.  

Trollen, geheime organisaties, fakenews en zand-in-de-

ogen-strooierij zijn ‘hot’ vandaag de dag. Dus ik beleef 

gouden tijden.  

‘Ik vraag je wat al die waterhindernissen in de baan 

doen?’ vroeg de Stem en ging provocerend verder: ’Nou, 

dat zal ik je vertellen. Om de nieuwe ballen te kunnen 

verkopen natuurlijk. Daar gaat een sloot geld in om, zal ik 

je vertellen. Dan wordt je genaaid’ wond de Stem zich op. 

‘In het pak genaaid’ voegde hij er, zich kennelijk opeens 

bewust van de omgeving, aan toe.  

Dat begon hoopgevend, dacht ik, en ging er eens goed 

voor zitten.  

‘Neem mij nou’ ging de Stem verder.  

Ik voelde een persoonlijk drama aankomen.  

‘Ik doe hier al jaren aan wedstrijden mee. Wel altijd 

wedstrijden waarbij het serieus om de punten gaat hè. Al 

die funwedstrijden zijn leuk hoor, maar dan wel voor 

andere mensen. Je weet hoe prestatiegericht ik ben. Met 

mijn spel zit ik boven clubniveau, dat weet je, maar er zijn 

mensen die dat niet pruimen. Altijd als ik een wedstrijd 

loop komen de greenkeepers uit alle hoeken en gaten om 

te maaien, te knippen, te zagen. En bij andere flights zie je 

ze niet. Dat gebeurt mij. Alleen mij! Dan is de concentratie 

weg en kan ik een goeie uitslag wel vergeten. Ik vraag je, 

hoe kan dat. Dat doen ze met opzet. Zo is het!’  

‘Je flightgenoten zitten er dan toch ook mee’ probeerde 

de Tafelgenoot. De Stem liet zich niet op een zijspoor 

dirigeren: ‘Dat is niet het enige en daar blijft het niet bij. 

Laatst liep ik een wedstrijd en kwamen ze langs met 

broodjes. Leuk hoor, zou je zeggen, maar die van mij was 

gewoon bedorven. Heb ik de hele ronde last van gehad. 

En alleen ik hè, de rest helemaal niet. Hoe kan dat. Nou ik 

heb wel een vermoeden.’  

‘Gevoelige maag als gevolg van zenuwen misschien? 

probeerde de Tafelgenoot een mogelijke oorzaak.  

‘En alle wedstrijd moet ik altijd vroeg starten’ vervolgde 

de Stem zijn kronkelige pad: ‘Logisch dat je dan nog niet 

op je best bent. Vaak ook nog met die weet-je-wel, waar 

ik zo’n hekel aan heb. Dan ben je op voorhand kansloos. 

Altijd moeten ze mij hebben. Ik kan het niet bewijzen 

maar daar zit een plan achter. Dat geef ik je op een 

briefje.  

Er zijn hier een paar mensen die niet willen dat ik win. Ze 

zijn bang dat ik te belangrijk word bij deze club. Dat zeg ik 

je. Of weet jij misschien een andere reden’ sloot de Stem 

op een toon af zonder ook maar enige ruimte voor een 

andere opvatting.  

‘Jij kunt gewoon niet golfen. Echt niet!’ gooide de 

Tafelgenoot een zwerfkei op formaat van een flinke 

verhuiswagen in de vijver.  

‘Watzegjemenou!’ piepte de Stem.  

‘Ja echt, je bent echt heel erg slecht. Je verliest van 

iedereen.’ plaatste de Tafelgenoot nog een uppercut die 

de Stem naar lucht deed happen.  

Het glas in de deur was nog net bestand tegen de klap 

waarmee de Stem afscheid nam. 

B. Vun 
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Gerrit van de Werken 

Nu de lente uit haar voegen barst, zijn de winterlessen zo 
goed als voorbij. Opnieuw was het topdrukte voor de 
golfschool. Ruim 220 leden meldden zich op dinsdag-, 
woensdag- en donderdagavond. Inclusief de senioren op 
zowel woensdag- en donderdagmorgen als op woensdag- 
en donderdagmiddag. Martin Kanninga, hoofd golfschool, 
begrijpt de populariteit van de lessen wel.  
‘Ik denk dat het drie oorzaken heeft. Allereerst is het erg 
sociaal, steeds in groepjes van acht personen, opgesplitst 
over twee pro’s. Daarnaast zijn de lessen aantrekkelijk 
geprijsd en worden ze, behalve voor de senioren, ’s 
avonds gegeven, dus je kunt ’s avonds even lekker golfen 
en dat in de winter! Natuurlijk was het jammer dat we na 
afloop van de lessen niet een kop koffie of een bekertje 
soep konden serveren, maar laten we hopen dat dat 
volgend jaar weer allemaal kan. Overigens krijgen we in 
september alweer vraag naar de winterlessen, dus het 
leeft hier echt.’ 
 
Boost aan beginnende golfers 
‘Dit voorjaar verwachten we een boost aan golflessen, 
want ja, vorig jaar hebben we er al veel nieuwe leden bij 
gekregen, en omdat het seizoen door corona pas laat 
begon, moesten we alle lessen inhalen. Het is tot nu toe 
eigenlijk alleen maar een gekkenhuis geweest en dat zal 
nog wel even zo blijven, denk ik. Dit jaar verwachten we 
nog meer nieuwe leden en die willen allemaal een zo 
goed mogelijk begin maken en dus lessen volgen. Als 
golfschool verwachten we daarom een heel druk seizoen. 
Complicerende factor is het afscheid van Sven en hoewel 
het niet helemaal onverwachts kwam, is het wel erg 
jammer. Nu zijn Bob en ik er, Daan loopt nog twee jaar 
stage en Ian Goddard is van de winter ook voor een paar 
dagen per week begonnen. Maar bij elkaar is dat niet 

genoeg, dus we gaan nog op zoek naar een andere pro.’ 
 
Topdrukte en ledenstop? 
‘Hoe de zomer eruit gaat zien weten we nog niet 
helemaal. Afgelopen jaar waren er veel thuiswerkers 
waardoor de lessen ook naar overdag werden geschoven. 
Maar of dat zo blijft, weten we natuurlijk nog niet. Ook 
weten we niet of die beginnende golfers van vorig jaar op 
lange termijn zullen blijven, als ze niet meer thuis werken 
en scholen en sportactiviteiten weer starten. Dan moeten 
ze kinderen naar voetbal, hockey en zwemmen brengen 
en blijft er minder tijd over om zelf te golfen. Daarnaast 
zal de lodge wel goed bezet zijn omdat reizen naar het 
buitenland dit jaar nog niet eenvoudig zal zijn en krijgen 
we ook wel clinics van diverse grotere bedrijven. 
Afhankelijk van de drukte kan er een ledenstop zijn, maar 
dat is nu nog niet aan de orde. Kijk, als de winkels weer 
open mogen en er komen weer vakanties in zicht, dan 
wordt het op de baan ook iets minder druk. Maar zolang 
alles dicht is, is het op de baan topdrukte natuurlijk. 
Sommige leden spelen nu wel vier keer per week. En wat 
ook zou helpen: nu speelt 80% van de leden tussen 10.00 
uur ‘s morgens en 14.00 uur ’s middags. Als er meer 
spreiding in de tijden komt, is er ook nog veel winst te 
behalen.’ 
 
Veel zin in de zomer 
Nu de dagen langer worden, het zonnetje steeds 
enthousiaster straalt en leden hun laatste winterlessen 
enthousiast afsluiten, heeft -ie er enorm veel zin in. ‘We 
krijgen een prachtig ballenhok, er komen in april nieuwe 
drivingrange ballen en de nieuwe borden van Volvo staan 
er fel gekleurd op en meer verspreid. Allemaal goed voor 
de afwisseling. Laat maar komen die zomer!’ 

Super populair: winterlessen op de DG&CC 
Joke van der Ven 
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Joke van der Ven 

 

Vandaag, 23 februari, na lange tijd weer 18 holes gelopen. 
Heerlijk: zonnetje, 18 graden, blije mensen en weer 
wandelen op een groene baan. Onwerkelijk eigenlijk. Tien 
dagen geleden, 13 februari, liep ik ook door de baan, -13 
graden, ook zon, verblindend wit. Verborgen natuur in 
winterslaap, in de verte een paar reeën, sporen in de 
sneeuw: haas, konijn, ree, mens en een verdwaalde 
langlaufer. 
 
Hoe mooi is de natuur en hoe sterk. Droogte, hitte, 
waanzinnig veel neerslag, strenge winterweek, zomerse 
warmte in februari en daarbij een totale overheersing 
door een minuscuul organisme dat ons nu al ruim een 
jaar gijzelt, bizar allemaal. 
 
We gaan richting zomer, hopelijk via een mooie 
lente. Er is veel en hard gewerkt.  
 
Een aantal grote populieren op wit 4 is 
omgezaagd. Je kan aan de stobben zien (door de 
jaarringen te tellen) hoe oud ze waren: algauw 35 
- 40 jaar. Voor dit type bomen oud en langzaam 
maar zeker gevaarlijk, vooral bij harde wind. 
Verder wordt er licht en ruimte gemaakt op de 
Rode lus door de boomsingels flink uit te dunnen. 
Hoeveel ruimte er is om verder te gaan met 
aanplant en inzaaien is nu nog niet helder. Wel 
gaan we in gesprek met het Drents Landschap. 
“Heel Assen zoemt” heet hun plan om in onze 
omgeving te proberen meer insecten te krijgen.  
 

De nestkasten worden weer schoongemaakt en 
nagekeken om vervolgens een leger kool- en 
pimpelmezen te huisvesten. Nog even en de orchideeën 
zijn weer te bewonderen, evenals tal van andere 
prachtige planten. 
 
Eerst maar eens terug naar een leven waarin Covid ons 
leven niet meer zo dominant bepaalt. Fijn golfen, 
wedstrijdjes met elkaar, napraten en borrelen. Gewoon 
weer meer met elkaar. 
 
O ja... de blauwe balletjes op de boom waarvan ik de 
vorige keer een foto liet zien was een slijmzwammetje: 
troskalknetje. 

Bart Snijders 
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Alternatieve competitie 
Eric Afman 

Het NGF-bestuur heeft besloten de voorjaarscompetitie 

voor volwassenen dit jaar te annuleren, omdat er te veel 

onzekerheid was over het mogen spelen van wedstrijden 

tussen clubs (clubwedstrijden mogen wel). De NGF 

verwacht dat de jeugdcompetitie en de najaarscompetitie 

wel doorgang kunnen vinden. 

 

En wat doe je dan als de NGF-competitie voor het tweede 

jaar achter elkaar niet doorgaat en er toch hele teams 

staan te trappelen om zich aan andere teams te meten? 

Jack van der Palen, Agatha Dooper en Niels van der Weerd 

van de Technische Commissie hebben er iets op bedacht 

en de DG&CC was zo schappelijk om de starttijden 

beschikbaar te stellen.  

 

De twaalf teams die zich enthousiast meldden zijn 

ingedeeld in vier poules, ieder team speelt twee 

wedstrijden (zes singles wedstrijden over 18 holes) met 

50% handicapverrekening, in dezelfde periode als waarin 

de NGF-competitie zou plaatsvinden. De poulewinaars 

spelen tegen elkaar en dan is er nog de finale in mei. 

 

Alle teams heel veel succes en plezier! 
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